
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 

leden verdeeld over 6 fracties. Het 

raadspresidium bestaat uit de 6 

fractievoorzitters, voorzitters van de 

commissies en de burgemeester. Elke 

maand vergadert het presidium over 

de concept-agenda’s voor de raad en 

de commissies. Het raadspresidium 

houdt zich ook bezig met procedures 

en het functioneren van de raad 

in algemene zin. Voordat de raad 

besluit, worden de onderwerpen eerst 

in de commissie Maatschappij en 

Financiën en de commissie Ruimte 

en Infrastructuur besproken. De 

raadscommissie neemt geen besluiten, 

maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken

De raad hoort graag wat er leeft 

in de gemeente. Heeft u vragen of 

wilt u iets onder de aandacht van 

een raadslid brengen? Dat kan. 

Op de website van de gemeente 

Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-

organisatie/gemeenteraad) staan de 

contactgegevens van de raadsleden. 

In de openbare fractievergaderingen, 

die meestal op de maandag voor 

de commissie- en raadsvergadering 

plaatsvinden, bent u van harte welkom 

en heeft u de mogelijkheid om in te 

spreken.

Inspreken in de raad of commissie

Wilt u iets kwijt over een onderwerp 

in de commissie dan kunt u bij het 

agendapunt ‘Burger aan het woord’ 

inspreken. In de raad kunt u alleen 

inspreken over onderwerpen die 

op de raadsagenda staan. Elke 

spreker krijgt maximaal 5 minuten, 

waarna de raads-/commissieleden 

de mogelijkheid krijgen om u vragen 

te stellen. Wilt u inspreken in de 

commissie of de raad, meldt u zich 

tenminste 2,5 uur voor het begin 

van de commissievergadering of de 

raadsvergadering aan bij de griffie via 

14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 

naam, adres en telefoonnummer en 

het onderwerp waarover u het woord 

wilt voeren.

Vraag van Vincent 
Scheurwater (CU-SGP) 
“Steeds meer ondernemers 
van uitgaansgelegenheden 
stoppen. Hierdoor verdwijnen 
Haven 4 en De Gewoonste Zaak. Er blijven 
nog enkele cafés over in Lisse. Deze kunnen 
vast niet alle doelgroepen bedienen. Ook 
het uitgaanspubliek verandert. Jeugd gaat 
graag naar festivals, maar door Corona zijn 
die er bijna niet meer. 

Je zou verwachten dat marktpartijen 
toch in dit gat willen springen om een 
uitgaansgelegenheid te exploiteren? De 
Bollenstreek ontbreekt het eigenlijk aan 
mooie uitgaanslocaties. Zou ‘t Poelhuys 
een geschikte locatie kunnen zijn om als 
uitgaansgelegenheid aan te bieden aan 
een marktpartij?”

Antwoord van Guus Mesman 
(PvdA)
“Het aanbieden van ‘t Poelhuys 
aan een marktpartij om het 
als uitgaansgelegenheid in 

te kunnen zetten, is volgens mij geen 
goed idee. ‘t Poelhuys is primair een 
buurtaccommodatie voor de gehele 
Poelpolder en voor sommige activiteiten 
zelfs voor heel Lisse. Daar moet een breed 
en wisselend aanbod aan activiteiten 
plaatsvinden om al die verschillende 
doelgroepen te bedienen. Het lijkt mij een 
beter idee om het gebouw van voormalig 
danscentrum Welkom aan te bieden aan 
een marktpartij. Hier kan in zijn geheel 
een nieuw aanbod gecreëerd worden, 
zonder bestaande activiteiten in de weg 
te zitten.

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Estafettevraag

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Agenda
•	 Commissie Maatschappij en 

Financiën, woensdag 8 december
•	 Commissie Ruimte en Infrastructuur, 

donderdag 9 december
•	 Fractieberaden, maandag 6 en  

13 december
•	 Raadsvergadering, donderdag  

16 december

De raadsvergadering en de 
commissievergaderingen starten om 
19.00 i.p.v. 20.00 uur vanwege het 
groot aantal onderwerpen dat wordt 
behandeld. 

Gemeenteraadsverkiezingen in 
aantocht. Partijen bereiden zich voor
In maart zijn de gemeenteraads-
verkiezingen. De politieke partijen 
zijn al druk met de voorbereidingen. 
Wat komt er kijken bij het maken van 
het verkiezingsprogramma en het 
samenstellen van de kandidatenlijsten? 
Op deze raadspagina komen de raadsleden 
Frank Mélotte (CDA), Rob Veldhoven 
(Nieuw Lisse) en Tim Ravesteijn (D66) 
aan het woord. In een volgende editie 
leggen we dezelfde vragen voor aan 
woordvoerders van andere partijen.

Frank Mélotte (CDA)
“Ons partijbestuur heeft een 
leidende rol bij het samenstellen 
van de kandidatenlijst”, vertelt 
Frank Mélotte die op de tweede 
plaats staat van de advieslijst waarover de 
leden van CDA Lisse nog mogen stemmen. 
“Daarbij heeft het bestuur gekeken binnen 
de kring van zittende raadsleden en actieve 
leden en ook daarbuiten om nieuwe mensen 
te winnen. Dat vinden alle partijen moeilijk, 
maar wij kunnen putten uit een goede basis, 
want we zijn een florerende lokale partij met 
90 leden.”
Niet alle nieuwe kandidaten staan 
op een verkiesbare plek, maar 
Mélotte ziet dat niet als bezwaar. “Via 
commissielidmaatschappen hebben we in 
Lisse een mooie manier voor mensen die 
wel politiek actief willen zijn, maar voor wie 
een volledig raadslidmaatschap misschien 
wat teveel is. Ik vind dat het bestuur een 
mooie lijst heeft samengesteld. Een goede 
combinatie van ervaring en jeugdig elan.”
Het programma waarmee CDA Lisse de 
verkiezingen in wil gaan, is al afgestemd 
op een ledenvergadering in november. “Als 
beginselpartij staan de vier kernwaarden 
die de landelijke partij ook uitdraagt voorop, 
namelijk gespreide verantwoordelijkheid, 
gerechtigheid, solidariteit en 
rentmeesterschap. Lokaal hebben we daar 
een eigen invulling aangegeven. Dat hebben 
we gedaan door binnen en buiten de partij 
gesprekken te voeren. Dat doe je natuurlijk 
niet alleen in aanloop naar de verkiezingen. 
We zijn constant bezig om op te halen wat 
er leeft.”

In het programma ligt de nadruk op wonen 
en mobiliteit. “Het wordt steeds lastiger 
om Lisse in en uit te rijden. Dus de ringweg 
moet doorgezet worden. Omdat we een 
tekort aan woningen hebben, moeten we 
maximaal bouwen waar dat kan.”

Rob Veldhoven (Nieuw Lisse)
“We hebben een mooie groep 
mensen op de lijst”, zegt Rob 
Velhoven van Nieuw Lisse. “We 
krijgen vers bloed. Er zitten 
mensen tussen die verstand hebben van 
verschillende belangrijke onderwerpen. 
Natuurlijk, je wilt altijd wel wat meer. Zo had 
ik er graag iemand bij gehad met expertise 
op het gebied van installatietechniek en 
energietransitie. Want kennis in de partij is 
belangrijk om goed tegenwicht te kunnen 
bieden in de gemeenteraad.”
Het valt Veldhoven op dat het altijd lastig is 
om mensen te interesseren voor de politiek. 
“Veel mensen hebben een mening, maar 
als je ze benadert dan haken ze af. En dat 
is zo jammer. In de gemeenteraad is het 
zo: je mag meteen vanaf de eerste dag 
meebeslissen. Dan heb je dus invloed op de 
toekomst van het dorp. Dat is toch mooi!”
Het programma van Nieuw Lisse wordt op 
dit moment geschreven. Het wordt gemaakt 
door een groep fractie- en partijleden. “Als 
partij hebben we een bepaalde houding. De 
mensen kennen ons en weten wat ze mogen 
verwachten. Het basispakket als het ware 
ligt wel vast. Voor de rest drijf je mee met de 
actualiteit.”

En de belangrijkste onderwerpen volgens 
Veldhoven en zijn collega’s zijn ‘welzijn & 
wonen’, ‘biodiversiteit’ en ‘energietransitie’. 
Welzijn gaat om het voorzieningenniveau 
in Lisse. Dat moet op peil blijven. Wonen 
is duidelijk: binnen de beschikbare ruimte 
moeten we meer woningen realiseren. 

Biodiversiteit is belangrijk. Als we de 
sloten en het groen schoner en diverser 
maken is dat goed voor de leefomgeving. 
En het is ook gewoon vrolijker. Voor de 
energietransitie blijven wij hameren op een 
haalbare en logische aanpak.” 

Tim Ravesteijn (D66)
“Bij onze partij wordt eerst de 
lijsttrekker gekozen en daarna 
de rest van de lijst vastgesteld”, 
legt Tim Ravesteijn uit. Hij 
zal de lijst voor D66 aanvoeren bij de 
komende gemeenteraadsverkiezingen. “Dat 
is een vrij gemoedelijk proces hoor. Een 
partijcommissie houdt zich daarmee bezig. 
De advieslijst is af. De leden mogen nu 
stemmen. Dat gebeurt in december.”
Ravesteijn zou het liefst een lijst 
presenteren met vijftien mensen, die 
dolgraag de gemeenteraad in willen. “Je 
weet in de lokale politiek dat zoiets niet 
makkelijk is. We zijn allemaal op zoek naar 
mensen die kandidaat willen zijn of actief 
willen worden. Het is in ieder geval gelukt 
om een mooie lijst samen te stellen met 
mensen die direct de raad in willen of zich 
in commissies of de steunfractie in willen 
zetten voor Lisse.”

Bij D66 hebben de leden ook het laatste 
woord over het programma. Dat is opgesteld 
door een commissie waar naast zittende 
raadsleden ook actieve partijleden in zaten. 
“Maar we zijn natuurlijk ook het gesprek aan 
gegaan met mensen in Lisse om te praten 
over de toekomst van het dorp. We hebben 
gekozen voor een compact programma. We 
zijn lokaal, maar we zijn niet voor niks D66. 
De mensen weten waar onze partij voor 
staat.”

Het lokale verkiezingsprogramma kent drie 
belangrijke onderwerpen: wonen, klimaat 
en onderwijs. “Dit zijn de grote thema’s van 
onze tijd en die hebben we lokaal vertaald. 
Concreet betekent dat: we doen voorstellen 
zodat het gemeentebestuur kan zorgen voor 
meer woningen en kansengelijkheid in onze 
gemeente en kan bijdragen aan de oplossing 
voor klimaatverandering.”


